
Møde med Vkst 
Vores konsulent fra Vkst kommer forbi den 20/3 kl 9 hvor vi skal snakke Fællesskema, dvs. 
indberetning af årets markplan. Det er ikke nødvendigt at andre deltager, men der er 
selvfølgelig mulighed for det. 
 
Projekt med webside til landbruget 
Det projekt som vores tidligere volontør Emma har arbejdet på i sommers, er desværre sat på 
pause, hvis ikke lukket helt. Nogle måneder efter hun kom tilbage til Hong Kong, f ik hun travlt 
med andre ting, og har siden ikke haft mulighed for at arbejde på det. Sådan er det nok bare 
når det er frivilligt arbejde. Vi kan dermed ikke bruge systemet i år, og jeg tvivler på at det 
kommer i gang igen. 
Både før og efter projektet med Emma har jeg undersøgt hvad der f indes af færdige løsninger 
på nettet, samt talt med andre gartnere om hvad de bruger. Jeg er kommet frem til at 
betalingsløsningen Tend er det bedste bud, og at det kan betale sig fordi det vil spare så 
mange arbejdstimer. 
Det er jeg ved at teste nu, og ved næste Lkoo vil jeg fremlægge hvad det kan så vi kan tage 
stilling til om vi skal vælge det. 
 
Sæsonstart 
Jeg starter for alvor igen mandag den 18/3, men vil dog komme forbi en gang imellem inden 
da. Jeg regner med at holde fri hele påskeugen da jeg skal på arbejde to weekender i april. Vi 
ses :) 


